
Saksprotokoll i Kommunestyret - 07.06.2018  
 
Behandling: 
 
Stefan Hansen (V) meldte seg inhabil etter forvaltningslovens §6, og fratrådte møtet under 
behandlingen. Reidar Gullesen (V) trådte inn som vara.  
 
Votering oppvekstutvalgets forslag til vedtak: 
7 for og 38 imot, og forslaget falt. 
De som stemte for var: 
Linda Lutdal (H), Arvid Penna Steen (H), Daniel L. Fenstad (H), Sverre Skalmerås (H), Lillian 
Nøst (H), Steinar Saghaug (H) og Per Brovold (SV).  
 
 
Daniel Lyngseth Fenstad (H) fremmet rådmannens forslag til vedtak: 
 
1. Antall skoler med ungdomstrinn i Indre Fosen reduseres fra fem til tre.  
2. Dagens ungdomstrinn i Stadsbygd og Vanvikan skolekretser overføres til Åsly skole så 

snart Åsly skole er klargjort til å ta imot ungdomstrinnselevene fra disse skolekretsene. 
Dette tilsvarer alternativ d i utredningen om ungdomstrinnstrukturen i Indre Fosen 
kommune.  

3. Prosess for å klargjøre Åsly skole igangsettes umiddelbart.  
4. Lokal forskrift om skolekretsgrenser endres i tråd med kommunestyrets vedtak.  
 
 
Knut Ola Vang (AP) og Rune Schei (H) fremmet følgende fellesforslag fra partiene AP, 
SP, H, V, KrF, MDG: 
 
1. Ungdomskolstrukturen i Indre Fosen kommune beholdes slik den er i dag – likt alternativ 

A i utredningen om ungdomsskolestruktur i Indre Fosen Kommune 
 

2. Prosess med bygging av ny skole på Stadsbygd igangsettes i tråd med tidligere 
tidsplaner 

 Styringsgruppa for Stadsbygd Skole gis mandat til å gå videre med å: 
 

- Bygge ny skole 1.-7. trinn, forberedt for utvidelse til 1.-10. trinn (lærerplasser, 
fellesareal etc. hensyntatt barne– og ungdomsskole)  

- Legge til opsjon for bygging av 8.-10. trinn 
 

Styringsgruppa legger frem sitt forslag til endelig behandling i kommunestyret 
 

Kommunestyret må vurdere opsjonsmulighetens kostnadsoverslag ift oppstart av 
byggetrinn 1 eller 2, samt settes opp mot kostnad for nødvendig rehabilitering av 
dagens ungdomsskolefløy 
 

 
Partiene AP, SP, H, V, KrF, MDG ønsket protokolltilførsel: 
Investeringsbudsjettet for Indre Fosen må i årene fremover tilpasses kommunens økonomiske 
situasjon, men AP, SP, H, V, KrF og MDG ønsker at bygging av ny barnehage i Vanvikan og 
prosjektering av ny 1-10 skole i Vanvikan skal prioriteres. 
 
 
Votering fellesforslag opp imot rådmannens forslag: 
38 for og 7 imot, og fellesforslaget ble dermed vedtatt. 



De som stemte imot var:  
Harald Fagervold (PP), Jan Stølen (PP), Per Brovold (SV), Anne Berit Skjerve Sæther (AP), 
Daniel L. Fenstad (H), Sverre Skalmerås (H) og Lillian Nøst (H).  
 
 
Endelig vedtak: 
 
1. Ungdomskolstrukturen i Indre Fosen kommune beholdes slik den er i dag – likt alternativ A i 

utredningen om ungdomsskolestruktur i Indre Fosen Kommune 
 

2. Prosess med bygging av ny skole på Stadsbygd igangsettes i tråd med tidligere tidsplaner 

 Styringsgruppa for Stadsbygd Skole gis mandat til å gå videre med å: 
 

- Bygge ny skole 1.-7. trinn, forberedt for utvidelse til 1.-10. trinn (lærerplasser, 
fellesareal etc. hensyntatt barne– og ungdomsskole)  

- Legge til opsjon for bygging av 8.-10. trinn 
 

Styringsgruppa legger frem sitt forslag til endelig behandling i kommunestyret 
 

Kommunestyret må vurdere opsjonsmulighetens kostnadsoverslag ift oppstart av 
byggetrinn 1 eller 2, samt settes opp mot kostnad for nødvendig rehabilitering av 
dagens ungdomsskolefløy 

 


